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Notulen jaarvergadering Te Groet 29 september 1984

3. notulen vorige jasurvergadering: hierover zijn geen vrager, of opmerkingen.

4. ledenbestand/financiën/contributie: het ledenbestand bedroeg in 1993 S63

leden; in 1984 175 (waaronder een aantal dat een herinnering aan de contri-

butie tegemoet mag zien).

financiën; geen opmerkingen: dit jaar komt ar nog een financieel overzicht,

contributie; voor 1984 vastgesteld op f 15,-/ voor volgend jaar blijft dat

gehandhaafd. De financiële positie Is goed te noemen; o.m. door een stagna-

tie in de Meetpost Koordwijk-verslaggeving is meer financiële ruimte verkregen.

5. Bestuurswisseling: Frits-Jan Maas en Jan den Ouden zijn statutair aftredend,

beiden stellen zich herkiesbaar. Zonder tegenkandidaten gaat de vergadering

accoord met de herverkiezing van belden.

C viteiten in 1964:

- Invoering van een nieuwe uurtotaaikaart, welke het sinds 1980 gebruikte

model vervangt er. waarvoor ook een nieuw computerprogramma geschreven gaat

worden.

- Halfjaarverslagen 24 en 25 verschenen in vernieuwde opzet: mogelijk kan

dit jaar ook nog verslag 26 of een Keetpost-verslag verschijnen.

- Bovendien verschenen er twee Mededelingenbladen, waarin wrnl. huishoude-

lijke mededelingen en simultaantelling-verslagen stonden. C.J.Camphuijsen

vraagt in dit verband naar de vormgeving en plaat» van publicatie van deze

simultaanverslagen, daar deze in het verleden ook als aanhangsel bij half-

jaarverslagen gevoegd werden. De sitaultaan-verslagen zullen in de toekomst

in het Mededelingenblad blijven verschijnen.

Cïn het Mededelingenblad leesbaarder te maken kunnen (moeten) er interes-

sante verhaien/artikelen (bv. over buitenlandse (zee)vogelreizen of -tellingen)

2. Mededelingen: HS herinnert de aanwezigen eraan dat bij eventuele stemmingen

alleen leden stemgerechtigd zijn; de meerderheid beslist.

1. Opening: de voorzitter Hans Schekkerman opent op 19.50 uur de vergadering

en heet de 27 aanwezigen welkom.
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in verschijnen, of misschien,zoals C.J.Caaphutjssn suggereert, buitenlandse

publicaties en eventuele boekbesprekingen (al dan niet door leden), aet

bestuur zal zich hierover buigen. * »-vaart» publicaties of opsMsrkelijke

waarnemingen kunnen door leden aan <1? ' ia doorgegeven worden. H. van

de Pol suggereert dat de redactie bijfcoudfc uat er zoel verschijnt. Vervol-

gens ontstaatenige verdere discussie over de vors!gaving) van het medede-

lingenblad! E.Koopman vindt het formaat onhandig. Het bestuur neemt de kri-

tiek ter harte en zal waar mogslijk geopperde verbeteringen invoeren.

- Simultaantellingen: tot dusver één gehouden op 22/23 april 1384:

qua deelnemers en aantal telposten zeker een succes, heisas lieten de vo-

gels het een beetje afweten. Op 20/21 oktober volgt de tweede van het jaar.

- Buitenlandse contacten: eerste contacten over de grens zijn gelegd (voor-

namelijk met Belgen). Een eventuele verwerking van Belgische uurtotaalkaarten

door de SBB-computer is mogelijk, waardoor gegevens van beide vergeleken zul-

len kunnen worden. G.Dumay verklaart dat de Belgen hierin zeker wel ceïnteres

seerd zullen zijn. Daarop verklaart M.Platteeuw dat de contacten roet het bui-

tenland via de voorzitter (HS) lopen.

- Literatuurarchief; de opbouw daarvan is gestart, maar financiële middelen

ontbreken: het is echter overbodig dan wel ónmogelijk om volledig te zijn.

Bovendien moet er eerder aan da leden doorgegeven worden wat er zoal versche-

nen is op zeevogej.gebied. In de bibliotheek van de NOö is alles te krijgen,

merkt CJC op.

- Offshore; dit nieuwe project start in december/januari, wanneer ar vier

weken vanaf een productieplatform van de NAM gekeken zal worden. Op Meetpost

Noordwijk Is in 1984 eveneens 4 weken geteld (januari, februari, maart en

april), er bleek weinig animo voor t® zijn, venaoedalijk door de hoge kosten

voor de deelnemer® (/ISO,- per persoon per week). De vraag rijst of de

Meetpost-activiteiten nog wel zinvol zijn. Er zal een brief uitgaan naar

Rijkswaterstaat, waarin ds redenen voor het dalen van de animo worden aan-

gegeven. Ook bij de leden is, behalve vanwege het financiële aspect, duide-

lijk minder belangstelling: daarbij kont dat slecht® een kleine groep van
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+_ 10 tellers ruim 80% var. de teiuren vanaf d® Meetpost voor zijn rekening

nam, het ver leep is dus nooit groot geweest. Aan de vergadering wordt de

vraag gestald we'.’..”
-

onen nog naar da Meetpost ronder, willen; dat blijken

er vijf te zi;: r.. l-r ■ n zal worden of volgend jaar dit nog haalbaar ral

zijn.

7. Automati» • nqs de vacature bij het SBB voor een nieuwe prograasaeux ie nog

steeds niet ingevuld. Rond half oktober noot dit wel het geval zijn, de eers-

te taak zal zijn het schrijven van een nieuw programma voor de CvZ. Hierdoor

zal zeker een tijdsachterstand in de verslaggeving gaan optreden. Bet is wel

de bedoeling dat het nieuwe programma meer mogelijkheden biedt dan het oude.

Verslaggeving; de halfjaarverslagen hebben sinds het begin van 1983 een

nieuwe opzet, waarbij enkele soorten ultgebraid besproken worden, terwijl

verder een chronologisch overzicht een globaal beeld van de trek langs de

Nederlandse kust tracht te geven. De kritiek van de vergadering richt zich

met name op dit laatste onderdeel, gesuggereerd wordt om een aantal algemene

soorten tussen de al uitgebreid besproken soorten te behandelen. Dit bete-

kent eigenlijk een stap terug naar de oude manier van verslaggeving, maar de

meerderheid van de leden vindt toch dat "alles" in de verslagen terug ta

vinden moet zijn. De uitgebreide besprekingen violen bij CJC wel in de

smaak ("voor het eerst sinds jaren heb ik ’m weer gelezen”), maar D.«oerbeek

vindt ds soortbesprekingen te anecdotlach, hij is voorstander van samenval-

lende stukjes bij elke soortgroep.

8. Offshore; M. Platteeuw geeft een (zeer) korte inleiding over de situatie van

de offshore-activiteiten. Het oude projectvoorstel is herschreven, maar niet

in het mededelingenblad gepubliceerd, zoals toegezegd was.

Er gaat een gesprek komen waarin CJC en Hsnnobart van Eerden gaan praten met

enkele lieden over de haalbaarheid, de doelstellingen en de financiering van

een en ander. Zij zullen namens de CvZ opereren. Gesprekspartners zullen zijn

Dr, R.H.Drent (NOU), Dr. W.J.Wolff (RIN) en Dr. G.C.Bosre (SBB). De NOU heeft

toegezegd het project te zullen steunen, mits het bij een officiële instantie
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or.dergabric.ht kan worden. In 1536 zal, als alles goed gaat, het project

officieel van start gaan en het heeft een looptijd van 4 Jaar veldwerk en

een jaar uitwerktljd. In da winter van 1S84/19SS zal het proefdraaien beginnen.

Vaste medewerkers zullen boten en vliegtuigen bemannen, terwijl op ds plat-

forms met vrijwilligers gewerkt zal warden.

De offshoregroep bestaat momenteel uit d® volgende personen.- Mennobart

van Eerden, Anja van der Niet, Jan den Ouden, Maarten Plnttaeuw, Ruud van

Saiewijn en Kees Casphuijsen. Het Nederlandse offshore werk zal aansluiten

bij hetgeen reeds door de Engelse collegae gedaan is.

9. Toekomstige activiteiten van de Cv2: op de vergadering is een beleidsstuk

rondgedeeid (dat hierna ook In dit Mededelingenblad i* gepubliceerd)t

de kern hiervan is dat het bestuur zich positief opstclt tegenover nieuwe

activiteiten (bv. strandtellingen, koloniewerk, samenwerking toet landtrek-

groepn, etc.), maar daarin niet zelf het voortouw zal nemen, tenzij het be-

stuur met één of meerdere leden uitgebreid wordt.

10. Rondvraag: er waren geen op- an/of aanmerkingen-

11. Sluiting: om 20.55 uur sluit de voorzitter oet een voldaan gevoel de verga-

dering.

Frits-Jan Maas

Rozendijk 24
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